



GQ系列

自动烘干机

GQ series automatic dryer

广 州 伊 狮 洗 涤 机 械 有 限 公 司

公司简介

COMPANY PROFILE

本公司专业生产电脑变频全自动洗脱机，工业洗衣机，脱水机，烘干机，烫平机，床单折叠机，人像机，去渍机，多功能万用夹烫机，烫台等几十种洗衣房设备本公司所有设备自主完成生产、测试、销售、售后等系列服务过程。

Our company specializes in the production of computer frequency automatic wasper-extractor, industrial washing machine, dehydrator, dryer, ironing machine, sheet folding machine, portrait machine, degreasing machine, multi-function universal press machine, ironing table and dozens of laundry equipment, all the equipment of the company independently complete the production, testing, sales, after-sales service process.

产品简介

PRODUCT DESCRIPTION

GQ系列 自动烘干机

适用领域：本产品适用于各类针织物快速高效地烘干，特别适用于专业洗衣店 院等服务性行业与工矿企业、部队、机关、学校的洗衣房，同时能满足纺织印染与服装对织造品和成衣的后整理要求，具有广泛的适用性。

This product is suitable for fast and efficient drying of all kinds of knitted fabrics, especially suitable for service industries such as professional laundries, and laundry rooms of industrial and mining enterprises, troops, institutions and schools. The finishing requirements of ready-made garments have wide applicability.



产品参数

PRODUCT PARAMETERS

型号 (model)	GQ-30	GQ-60	GQ-100	GQ-150	GQ-200
额定容量 (kg) RATED CAPACITY	15	30	50	75	100
滚筒尺寸 (mm) DRUM SIZE	750X500	750X600	970X970	1150X970	1470X1050
转速 (rpm/min) SPEED	38	38	38	38	38
蒸汽压力 (kg) STEAM PRESSURE	4-7	4-7	4-7	4-7	4-7
功率 (kw) POWER	7	11	33	电机: 3 电热: 36	电机: 3 电热: 45
外形尺寸 (mm) SIZE	900X940X1560	1000X1300X1830	1100X1600X1980	1280X1520X2100	电热 1590X1830X2400 蒸汽/燃气 1590X1830X2500
重量 (kg) WEIGHT	350	450	550	650	750

产品特点 FEATURES

- 1.采用大规模加热器，热交换快，热能高，升温快，干衣时间短。在装载置 70%、含水率 30%的前提下烘干时间仅需 30-40 分钟。
- 2.滚筒高密度通风孔，确保充足的热量穿过布草，使得布草在短时间内得以充分烘干。
- 3.采用超大直径装载门，装卸义务方便，门口设计采用反超口设计形式，避免撒啦布草。安全联锁装置确保装衣门打开状态下制动机器启动。
- 4.毛绒收集器采用抽屉式结构，拉出即可清洁大面积通孔率确保风道的通畅，大直径风叶，不容易堵塞毛绒，一切为了保证烘干的快捷。
- 5.采用二级三角带减速传动，噪音低，振动小，工作寿命长，维修保养方便。
- 6.全电脑控制可精确设定烘干时间和烘干温度，电脑控制埋八式安装设计，提高了整机的可观赏性。

1. Using a large-scale heater, fast heat exchange, high thermal energy, fast heating, and short drying time. The drying time is only 30-40 minutes under the premise of 70% loading device and 30% moisture content.
2. The high-density ventilation holes of the rolling cage ensure sufficient heat to pass through the linen, so that the linen can be fully dried in a short time.

3. The super-large diameter loading door is used, which is convenient for loading and unloading. The door is designed with an anti-overload port design to avoid removing the linen. A safety interlock ensures that the braked machine is activated when the loading door is open.
4. The plush collector adopts a drawer-type structure, which can be pulled out to clean the large area of through porosity to ensure the smoothness of the air duct. The large-diameter fan blades are not easy to block the plush, all to ensure fast drying. ,
5. Adopt secondary V-belt deceleration transmission, low noise, small vibration, long working life and convenient maintenance.
6. The full computer control can accurately set the drying time and drying temperature, and the computer-controlled buried eight-type installation design improves the viewability of the whole machine.

产品细节 PRODUCT DETAILS

- 1、电脑智能控制：全自动一键烘干，自动和手动两种操作，内置多种标准烘干程序，用户也可以根据实际烘干要求编辑个性化程序，真正做到随机应变。
- 2、高性能变频驱动系统：采用高性能变频驱动系统，保障低转速与高转速稳定性，无级变速，节能省电。
- 3、高强度大轴座：优异耐磨轴承，主轴承高精度同心，大大减少横向震动力矩，经久耐用
- 4、不锈钢门：人机工程学设计，单面冲孔双面抛光不锈钢内胆，方便装卸织物，减少织物的磨损。
- 5、快速干衣：主要运用于干洗店及需要快速干衣物，布料等物品进行高温烘干的各种行业

1. Computer intelligent control: automatic one-button drying, automatic and manual operations, built-in multiple standard drying programs, users can also edit personalized programs according to actual drying requirements, truly adapting to the situation.
2. High-performance variable-frequency drive system: High-performance variable-frequency drive system is adopted to ensure the stability of low speed and high speed, stepless speed change, energy saving and power saving.
3. High-strength and large-shaft seat: excellent wear-resistant bearing, the main bearing is concentric with high precision, greatly reduces the lateral vibration moment, and is durable.

- 5. Stainless steel door: Ergonomic design, single-sided punching and double-sided polished stainless steel liner, convenient for loading and unloading fabrics and reducing fabric wear.
- 6. Quick drying: mainly used in dry cleaners and various industries that require quick drying of clothes, fabrics and other items for high temperature drying.

实拍图展示 REAL PHOTO DISPLAY

